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JOURNAL OF CANADIAN REVUE D’ETUDES
LABOUR STUDIES OUVRIERES CANADIENNES

Labour!Le Travail is the official publication of the Commitice on Canadian Labour History.
Since it began publishing in 1976, it has carried many important articles in the field of
‘working-class history, industrial sociology, labour economics, and labour relations. Al-
though primarily interested in a historical perspective on Canadian warkers, the journal is
interdisciplinary in scope. In addition to articles, the journal features documents, wnletmot
an annual bibliography of materials in Canadian labour studics, review essays, and
seviews. While the main focus of the journal’s articles is Canadian, the review essays and
dics. Many of Labour's

articles nreallum.ed.

Publiée par de Comité 1'histoire du travail du Canada, la revue Labowr/Le Travail a fait
parsitre depuis 1976 plusieurs articles  uacquents dans le domaine de I'histoire de la classe

mnm& 1 économie du

Bien qu'elle se propose d ‘abord d" e b D bTes ot
une perspective historique, la revue est aussi ouvene aux spécialistes d"autres d.i.sciplins
En plus des articles, la revue publie des documents, des rapports de

bibliographie annuelle, des notes critiques et des compies rendus de volumes. Sila pmpm
des anticles touchent le Canada, les notes critiques et les comptes rendus portent ;urdgx
ravaux d' ant les Desil

tions accompagnent plusierus ariicles de LaboariLe Travail.
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numéros anciens ne sont pas épuisées (24 revues, 7505 pp., reg. $290).
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